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a. Fra teknologi til didaktik 

b. Rummelige og inkluderende læringsmiljøer 

c. Støtte og inspiration i undervisningen, ro og orden. 

d. Understøtning af elevernes brug af hjælpemidler i undervisningen. 

e. Systematisering af ”Orange” handleplaner 
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1. Mødet startede med en præsentationsrunde. 

2. Der fulgtes derefter kort op på sidste skoleudviklingssamtale, som foregik for ca. et halvt år siden og var 

første forsøg på det nye tiltag. 

3. Følgende data blev præsenteret og drøftet: 

➢ Tilfredshedsundersøgelsen for skole og SFO. 

− Vi ligger godt 

➢ Elevernes trivselsundersøgelse 2023 

− Generelt godt, vi er nysgerrige på ”støtte/inspiration” og ”ro og orden” 

➢ Skolens egen screening af støttebehov 

− Lokal screening 

➢ Elevfravær 

− Vi er tidligere bonet ud på elevfravær. Det skyldes få specifikke elever, som har haft det 

svært. Tendensen er nu faldende. 

➢ Skolens strategiske handleplan for implementering af ”fra teknologi til didaktik”. 
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➢ Distrikternes segregering 

− Dialog om undervisningsmiljø og segregering. Betydningen af, at også ledelsen er 

tilstede i undervisningen og har føling med læringskulturen og inklusionen. 

På Bork Enhed vurderer vi på baggrund af data, at udvikling af flg. fokusområder vil have god effekt: 

➢ Støtte og inspiration i undervisningen, ro og orden. 

➢ Understøtning af elevernes brug af hjælpemidler i undervisningen. 

➢ Systematisering af ”Orange” handleplaner. 

5. Drøftelse af forholdet mellem skolens behov for ressourcer og den reelt tildelte ramme. Det er svært at 

løse opgaverne inden for rammen.  

6. Vi oplever, at formatet fungerer og dialogen har været fokuseret og mere målrettet end sidst. Alt i alt et 

godt møde. 
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